
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia  Komisie urbanistiky, výstavby , životného  prostredia , dopravy a verejných služieb  pri 

MsZ v Kežmarku  konaného dňa  24.08.2021 o 15:00 hod. v zasadacej miestnosti Mestského úradu na 

prvom poschodí.  

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny  

 

Program :  

 

Program zasadnutia : 
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie návrhu úpravy rozpočtu mesta vo vzťahu k rozpracovaným a pripravovaným 

stavbám mesta v roku 2021 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 Zasadnutie komisie výstavby , životného  prostredia , dopravy a verejných služieb  pri MsZ 

v Kežmarku otvoril  predseda komisie Mgr. Ondrej Jankura  a konštatoval, že  s ohľadom na účasť  

nadpolovičnej väčšiny  členov, je  komisia  uznášania schopná . 

 

Predseda komisie dal hlasovať o zmene programu a to, aby bod 3. bol prerokovaný ako prvý. 

 

Za:   7 

Proti:  0              Zdržal sa :   0 

 

1.  Rôzne - zmena územného plánu na žiadosť Antona Džubasa   

  

Žiadateľ Anton Džubas žiada o zmenu územného plánu , aby mohol v záhradkárskej osade postaviť 

záhradnú chatku, čo mu platný regulatív neumožňuje. Mesto požiada nadriadený orgán územného 

plánu o vyjadrenie k platnému územnému plánu. O vyjadrení nadriadeného orgánu bude informovaný 

Anton Džubas, aj komisia výstavby, životného  prostredia , dopravy a verejných služieb  pri MsZ 

v Kežmarku 

 

2. Prerokovanie návrhu úpravy rozpočtu mesta vo vzťahu k rozpracovaným 

a pripravovaným stavbám mesta v roku 2021. 

 

Komisia bola informovaná o rozostavaných a pripravovaných stavbách, kde je stavebníkom Mesto 

Kežmarok a potrebe navýšiť finančné prostriedky na ich dokončenie a s návrhom na úpravu rozpočtu.   

 

Komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča posunúť na finančnú komisiu. Podporuje 

dokončenie stavieb. 

 

Za:   7 

Proti:  0       Zdržal sa: 0        

 

 

Ďalšie zasadnutie komisie urbanistiky, výstavby , životného  prostredia , dopravy a verejných služieb  

pri MsZ v Kežmarku bude naplánované po dohode s vedením Mesta Kežmarok.   

                                                                     

Na záver predseda komisie Mgr. Jankura poďakoval všetkým zúčastnením za účasť  na komisií.    

 

 

 

 

Zapísal : Ing. Roman Huťa                                                     Predseda komisie : Mgr.Ondrej Jankura 


